

Power of attorney form	نموذج التوكيل
The Esteemed shareholders of Saudi Public Transport Co	السادة مساهمي الشركة السعودية للنقل الجماعي (سابتكو)
The power of attorney form is not available, as the Ordinary General Assembly will be held using the modern technology features, to ensure your safety, and in support of preventive and precautionary efforts applied by health authorities and relevant authorities to limit the spread of the Coronavirus.	نموذج التوكيل غير متوفر، حيث سيتم الاكتفاء بعقد الجمعية العامة العادية عبر وسائل التقنية الحديثة، وذلك حرصا على سلامتكم، ودعما للجهود والإجراءات الوقائية والاحترازية المطبقة من قبل الجهات الصحية وذات العلاقة للحد من انتشار فيروس كورونا.
Accordingly, the Company's management invites all shareholders to use the electronic voting available through the "Tadawulaty" service: http://www.tadawulaty.com.sa	عليه تدعو إدارة الشركة جميع المساهمين إلى استخدام التصويت الإلكتروني المتاح عبر خدمة http://www.tadawulaty.com.sa
Note that registering for "Tadawulaty" service and voting are free for all shareholders.	علماً بأن التسجيل في خدمة تداولاتي والتصويت متاح مجاناً لجميع المساهمين
Best regards	خالص التحية والتقدير